
Excellentie,  

samen met mijn 2 broers beheer ik een jachtveld van ca. 250 hectare in de provincie Groningen 

(Thesinge/Garmerwolde). Dit jachtveld maakt deel uit van de WBE Hunsingo. Als familie jagen wij al 

ca. 70 jaar in dit gebied; eerst mijn opa, toen mijn vader en de laatste decennia deel ik dit jachtveld 

met mijn broers. Zelf ben ik sinds 1982 jager (ik was toen 20), en daarvoor heb ik uiteraard het 

wettelijk jachtexamen van de PBNA afgelegd. Ik heb in Groningen biologie gestudeerd, en ben in 

Leiden gepromoveerd. Ik werk nu in een onderzoeksbedrijf dat actief is in de agrarische sector, en 

weet vanuit mijn professie als geen ander wat biodiversiteit betekent.  

Ons jachtveld kennen we als onze broekzak, en we doen in nauw overleg met de boeren aan 

wildbeheer. Waar mogelijk wordt in overleg met boeren akkerranden met allerlei kruiden aangelegd 

ter bevordering en verbreding van de wildstand. Dat kost enorm veel tijd. Sommige soorten hebben 

we in aantal zien opkomen (o.a. ree en ganzen), terwijl patrijzen en fazanten in aantal zijn 

afgenomen. Daar schieten wij al jaren niet meer op. We doen ook aan bestrijding van schade, met 

name veroorzaakt door houtduif, kraaien en vos. De vos is de laatste decennia in aantal enorm 

toegenomen in ons veld, en door gereguleerd afschot hebben we de wildstand (o.a. weidevogels, en 

haas) op peil weten te houden. Elk jaar doen wij tellingen in dit gebied, en houden deze gegevens 

zorgvuldig bij. De gegevens worden ook gedeeld met de WBE. Medewerkers van SOVON hebben wij 

nooit in ons jachtveld gezien, dus gegevens van deze partij kunnen geen aanleiding vormen om te 

concluderen dat de stand van de hazen is veranderd gedurende de afgelopen jaren. Zelf jagen we 

een aantal keren per seizoen op met name haas en wilde eend. Het afschot stemmen we zorgvuldig 

af op tellingen die we elk jaar doen, en gesprekken die we met boeren voeren. Hoofdzaak is om altijd 

een gezonde wildstand in stand te houden, en wij zullen nooit meer schieten dan verantwoord is 

omdat het afschot een direct gevolg heeft voor de aanwas in een volgend jaar. Als bioloog en jager is 

het mijn stelligste overtuiging dat een van overheidswege oplegde stop op de hazenjacht niet alleen 

onzinnig is, maar ook demotiverend zal werken om aan wildbeheer en schadebestrijding te doen.  

Hoogachtend  


